
Zápis z jednání předsednictva ČVS ze dne 6. 5. 2025

Čas zahájení jednání: 11:00 h

Místo jednání: Zátopkova 100/2 169 00 Praha 6

Účast:

David Kyncl, předseda

Jaroslav Hurník, místopředseda pro ekonomiku (MPE)

Miroslava Topinková Knapková, místopředsedkyně pro sport (MPS)

Jan Lepier, místopředseda (MP)

Zdeněk Žaba, místopředseda (MP)

Jaroslav Starosta, místopředseda (MP)

Veronika Fišerová, předsedkyně kontrolní komise (PKK)

Josef Johánek, generální sekretář (GS)

Kateřina Kalistová, ekonomka a zapisovatelka

Hosté:

Vít Kučera, ústřední trenér mládeže (UTM)

Petr Blecha, ústřední trenér (UT)

Jaroslav Hellebrand, analytik



Jednání předsednictva začalo v 11:00 h schválením programu jednání.

Schválení programu
Hlasování: PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

Předseda úvod:

Na úvod předseda přivítal přítomné na prvním zasedání nově zvoleného P-ČVS a vyzval
k častějším setkávání předsednictva ČVS do začátku prázdnin v souvislosti s obsáhlou
agendou svazu a mandátu nového předsednictva.

1. Kontrola úkolů z minulých jednání předsednictva
Bod uvedl předseda s tím, že z důvodů nedostatečného času k prostudování podkladů
bude bod zařazen na příští jednání.
MP Lepier – vznesl dotaz na možnost změny smlouvy o zřízení sportovní akademie.
VK LSBR nesouhlasí se závaznou účastí trenéra na akcích SCM. . Bude řešeno
individuálně s VK LSBR. Bod č.4 z aktuálních úkolů 2025.

Debata o nastavení sportovních akademií a jejich nastavení – MP Lepier nejprve
probere s ÚTM Vítem Kučerou.

2. Schválení kandidatury Jana Havlíčka do komise rozhodčích World Rowing
Bod uvedl GS. Výzva pro federace na 3 volná místa. Komise rozhodčích nominovala
Jana Havlíčka. Pro ČVS by to byl přínos a zvolení by byl velký úspěch (na poprvé by
zvolení bylo výjimečné).
Pozitivní vliv na hodnocení z NSA.
Náklady: letenky, zbytek hradí WR (dle zkušeností z minula)

Hlasování: PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

3. Vypsání výběrového řízení na pozici GS ČVS
GS je odvolán k 31.5.2025
Na výběrové řízení je málo času. Předseda doporučuje odklad odvolání k 30.6. tak,
aby výběrové řízení mohlo proběhnout v klidu a nový GS mohl nastoupit k 1.7.2025.
Kvalifikační předpoklady budou upraveny předsedou a předloženy předsednictvu do
12.5., 16.5. bude inzerát zveřejněn na webu ČVS (úřední deska).



Hlasování: PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0
4. Systém schvalování plateb faktur a vydání platebních karet pro Moniku

Perglerovou (manažerku reprezentace), Víta Kučeru (ÚTM) a Petra Blechu (ÚT a
správce majetku)

Do přijetí nového systému na schvalování faktur bude používán WA (WhatsApp) s tím,
že po přijetí nového systému bude aktualizována příslušná směrnice. Termín přijetí
nového systému do 31.5.

Hlasování: PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

Vydání platebních karet pro manažerku reprezentace Moniku Perglerovou, ÚTM Víta
Kučeru a ÚT a správce majetku Petra Blechu.

Hlasování: PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

5. Schválení programu, jednacího a volebního řádu řádné valné hromady, 28.6.2025
v Račicích
MPE Hurník upozorňuje na schválenou změnu stanov v souvislosti s konáním řádné
valné hromady v Račicích. Nové stanovy mění způsob a termíny pro podávání návrhů
jednotlivými kluby.
Úkol: zaslání výzvy klubům v nejbližších dnech tak, aby byly dodrženy termíny
z aktuálních stanov ČVS. Zařídí sekretariát.

6. Zpráva sportovního úseku (Blecha, Kučera, Hellebrand)
Vít Kučera ÚTM–podrobně podal informaci o výběru juniorské reprezentace a
průběhu Mnichovské regaty. Výběr juniorksé reprezentace probíhá podle
schválených pravidel zveřejněných na webu svazu. Předložená nominace na ME
juniorů zahrnuje posádky 1x, 2x, 4x a 4- pro juniory a juniorky a 8+ pro juniory.,
MPS Lepier nesouhlasí s navrženou nominací a navrhuje výměnu posádky 4x jky
posádkou 4x dky, která také startovala v Mnichově a porazila posádku 4x jky.
Následuje diskuze k pravidlům nominací a s návrhemMPS Lepiera postupně
nesouhlasí ÚTM Kučera, MPS Topinková-Knapková a MPE Hurník, kteří sice uznávají
výbornou výkonost posádky 4x dky, ale považují návrh MPS Lepiera za nesystémový.



Petr Blecha ÚT – A tým 10 mužů a momentálně jen 7 žen. Nominace mužů na ME
bude připravena v průběhu soustředění na Slapech (Měřín).
Ženský tým je omezen zdravotními problémy dvou závodnic. Nominace na ME žen
bude předložena taktéž v průběhu či po soustředění.
Soustředění na Měříně se koná do 19.5. 2025.
ÚT Blecha požádal o per rollam hlasování o nominaci na ME po předložení
nominovaných s tím, že do konce týdne sdělí termín předložení nominace.
MP Lepier vznesl dotaz na neúčast Marie Doležalové v reprezentaci a na e-mailovou
komunikaci manažerky reprezentace, ve které je Marie Doležalová vyzvána k
písemnému potvrzení, že si je vědoma toho, že nebude mít možnost být zařazena do
reprezentace seniorů A v sezóně 2025 v případě, že se nezúčastní sostředění na
Měříně. Následovala diskuse ohledně pravidel výběru reprezentantů seniorů A do
posádek. MP Lepier vznesl dotaz proč se nekonal výběrový kemp pro ME a světový
pohár ve dnech 21.-23.4.2025. Nebylo zodpovězeno. MP Lepier konstatoval, že Marie
Doležalová se neúčastní rezortního soustředění na základě svého rozhodnutí po
předešlé nešťastné komunikaci, financování resortního soustředění atd.
MPE Hurník uvedl, že je potřeba připravit systémový způsob financování přípravy
závodníků, kteří nejsou členy rezortních center, ale po kontrolních závodech jsou
zařazeni do seniorské reprezentace.
Jaroslav Hellebrand (analytik) – Předseda ČVS mu sdělil, že určenou osobou
(supervisor) pro jeho práci pro svaz je ÚTM Vít Kučera s tím, že ale takový postup
není prozatím smluvně ukotven. Spolu s MPS Mirkou Topinkovou Knapkovou
představí náplň činnosti na příštím zasedání P-ČVS dne 27.5.2025.

Hlasování o nominaci na ME juniorů: PRO 5, PROTI 1, ZDRŽEL SE 0

Úkol: pozvánka na MEjuniorů bude zveřejněna na webových stránkách ČVS, zajistí
sekretariát

7. Časový plán jednání s komisí Beach sprint (BS)
Info předsedy ČVS o diskuzi s Tomášem Klímou (předseda komise Beach sprint)
ohledně aktuální sezóny. Je třeba se s komisí BS setkat a prodiskutovat další kroky.
GS informuje o postupu německého veslařského svazu ve věci BS, kdy důkladná
příprava započala již v lednu.



Úkol:MPS ve spolupráci s ÚT a ÚTM
Podat zprávu o stavu sezony BS a navrhnout postup pro její úspěšné zvládnutí
Termín: 20.5.2025

8. Doporučení předsednictva k žádosti VK Slezská Harta na přijetí za řádného člena na
VH

Dle sdělení předsedy ČVS klub splňuje všechny formální náležitosti pro přijetí.

Hlasování k doporučení: PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

9. Schválení přestupu závodníka Ondřeje Šerce z VK Střekov do VK Slavia Děčín
Bod přednesl MP Žaba a vysvětlil administrativní aspekty přestupu.

Hlasování: PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

MP Žaba otevřel v této souvislosti diskuzi k výsledkovému systému Sportis, který
považuje za uživatelsky nepřívětivý.

10. Výzva ke svolání valné hromady NOCVS z.s. a SCR a.s.

Bod uvedl MPE Hurník s tím, že formální krok ke svolání valných hromad NOCVS a
SCR je potřeba provést okamžitě, protože je potřeba dodržet zákonné lhůty a bude
trvat delší dobu než se valné hromady uskuteční. V době do konání valných hromad
se povede diskuze o případných změnách v statutárních orgánech NOCVS a SCR.
Tento bod je v intencích jeho mandátu a v souladu s volebním programem, který
veřejně prezentoval.

Úkol: Sekretariát provede formální kroky vedoucí ke svolání VH

Hlasování: PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

11. Různé/diskuze
České veslování s.r.o. – záměr směřovat finanční prostředky ze společnosti přímo na
podporu reprezentantů. Klíč k rozdělení vznikne ve spolupráci zejména s ÚT a ÚTM.



Po podpisu smlouvy a předpokladu výsledku hospodaření společnosti bude určena
finální souhrnná částka.
Úkol: Klíč k rozdělení má za předsednictvo na starosti MPS Mirka Topinková
Knapková ve spolupráci s ÚT a ÚTM. Klíč bude schválen na předsednictvu.
Termín: jednotlivé kroky podřídit tomu, aby částky mohly být reprezentantům
rozdělovány od 30.6.2025

Hlasování ohledně záměru rozdělení:
PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

V bodu různé bylo odhlasováno další zasedání P-ČVS, a to na 27.5.2025 v 11:00h.

Hlasování:
PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

GS informoval o rozhodnutí Krajského soudu v Brně ve věci pokuty od ÚHOS (veřejná
zakázka na dodání veslařských lodí), kdy soud přisvědčil argumentaci ČVS. Na
písemné vyhotovení rozsudku se čeká.

GS informoval o hospodářském výsledku Českého veslování s.r.o.

Návrh na nominaci Josefa Johánka jako zástupce svazu na ME juniorů.

Hlasování:
PRO 6, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0

Jednání předsednictva bylo ukončeno ve 14:30 hod.

Zapsala dne 6. 5. 2025, Kalistová


